
Bestyrelsesmøde d.10/4 hos Janne. 

Til stede Chanette, Janne og Helle. 

Regnskabet var ikke lavet, vi foreslår ny kasser. 

Klar parat start 9 tilmeldinger, kurset afholdes. 

Tankefuld rideklub: der kommer en debat på repræsentantskabsmødet om etikken i leje sig ind hvor 

udlejer har en dom for pædofili. 

Nordfyns rideklub har afholdt stævne og uberettiget anvendt DRF’s programmer. Sagen er indberettet til 

DRF og ligger nu ved sportschef Jan Stampe. 

Formandsmøde 

Diskuteret hvor lang tid det er rimeligt at TD skal være på stævnepladsen. Besluttet at Distriktet udmelder 

10 – 12 timer. 

Ny kontingent struktur behandles på repræsentantskabsmødets. 

Dressurens venner er rykket fra Davinde Rideklub til AGR, det har taget lang tid at få Rideforbundet til at 

ændre det på Go. 

Rideklubben Odin er rykket for betaling af TD, Odin har påpeget at de ikke har fået tilskud til dommer fra 

andet distrik i forbindelse med distriktmesterskab både i 2014 og 2015. 

Det er klubbernes eget ansvar at anmode distriktet om tilskuddet. Bestyrelsen har besluttet at udbetale 

tilskuddet for 2015. 

Dato for halvvejsmøde bliver d. 24/8 kl 19.00 Bestyrelsen mødes kl. 17.00 

Næste bestyrelsesmøde. 5/5 kl. 17.00. hos Helle 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


